



CARACTERISTIQUES TECHNIQUES - SPECIFICATIONS

dimensions hors tout
overall dimensions

7 x 7 x 75 cm

MATIERE - MATERIAL

matière
material

acier
steel

traitement - finition
treatment - finishing

galvanisé
galvanised

certification

provenance
origin

Chine
China

LOGISTIQUE - LOGISTIC

gencod

3 443 440 290 032

conditionnement
packaging

24

poids unité de vente
weight unit sale

1,5kg

COLIS - PACKAGE

CONDITIONNEMENT PACKAGING

type type	poids weight	long length	prof depth	haut height
	1,5kg	75	x 7	x 7 cm
		105	x 36	x 25 cm

AVANTAGE PRODUIT - PRODUCT ADVANTAGE

La liaison au sol constitue un point clé de la réalisation d'une clôture.

Le support à enfoncer dans le sol est la solution rapide pour des clôtures non exposées à des vents forts. A mettre en œuvre au moyen d'une masse et d'une tête de frappe en résine (ou un morceau de bois dur à défaut). Respecter un espacement régulier entre les supports et s'assurer de leur verticalité.

The ground connection is a key point of a fence's realization .

Support to drive in into the ground is the fast solution for fences not exposed to strong winds. To implement by means of a sledgehammer and a resin top for spikes (or a piece of hardwood for lack). Observe a regular spacing between post bases and make sure of their verticality.

INFORMATIONS COMPLEMENTAIRES - OTHER INFORMATION

autres informations
other information

Supports à utiliser exclusivement pour pergolas et clôtures. Paravue plein non exposé à des vents forts.
Base for use with pergolas and fencing only. Solid fence panels not exposed to high winds.